
Geachte leden van de gemeenteraad, 

Mijn naam is Anne van Hoof, en ik spreek vandaag tot u als voorzitter van muziekvereniging 

Excelsior Beusichem. Met volle overtuiging wil ik onze zorgen delen over de toekomst van het 

Zoetzand. 

Wij zijn, voor zover ik weet, de grootste gebruiker van het Zoetzand. Wekelijks repeteren zowel ons 

opstaporkest als het grote orkest hier. We geven muzieklessen, organiseren concerten en acties, en 

benutten de verschillende zalen voor uiteenlopende projecten. Het Zoetzand is voor ons niet zomaar 

een gebouw; het is een essentiële ontmoetingsplek waar muziek mensen verbindt en waar wij een 

bijdrage leveren aan de gemeenschap. 

Uit onderzoek blijkt dat het Zoetzand een hoge impactwaarde heeft voor Beusichem. Die impact 

ervaren wij dagelijks. Het is dé plek waar jong en oud samenkomt, waar muzikale talenten worden 

ontwikkeld en waar de sociale samenhang in het dorp wordt versterkt. 

Met betrekking tot de discussie over renovatie of nieuwbouw pleiten wij voor behoud van het 

Zoetzand zoals het is, of – indien nieuwbouw nodig blijkt – een gelijkwaardige vervanging. Dit is 

essentieel, want er is in de omgeving géén goed alternatief. 

Waarom is het Zoetzand onmisbaar voor ons als muziekvereniging? 

 De grote zaal met podium en voldoende ruimte voor publiek is cruciaal voor onze concerten. 

 De horecagelegenheid draagt bij aan zowel de sfeer tijdens optredens als de onderlinge verbinding 

in onze repetitiepauzes. 

 De afzonderlijke ruimtes maken het mogelijk om muzieklessen te geven zonder overlast te 

veroorzaken. 

 De opslagruimte is onmisbaar voor ons instrumentarium, archief en ander materieel. 

We hebben nauw contact met het bestuur van het Zoetzand en delen hun zorgen over de onzekerheid 

rondom de toekomst van het gebouw. Natuurlijk erkennen wij dat er onderhouds- en 

verduurzamingsuitdagingen zijn. Maar het voorstel om slechts sober en doelmatig onderhoud uit te 

voeren roept vragen op. Wat betekent dit concreet? Wordt hiermee de levensvatbaarheid van het 

Zoetzand op lange termijn gewaarborgd? 

Naast het voortbestaan van het Zoetzand willen wij ook de zorgen delen over de muziektent op de 

markt in Beusichem. Dit is een robuuste, onderhoudsarme constructie die nauwelijks kosten met zich 

mee zou moeten brengen. Voor ons als muziekvereniging is deze tent wél van grote waarde. Hier 

kunnen wij buiten concerten geven en bijdragen aan festiviteiten in het dorp. 

Wij vragen u om in uw besluitvorming niet alleen naar stenen en cijfers te kijken, maar ook naar de 

maatschappelijke meerwaarde van het Zoetzand en de muziektent. Onze muziek brengt mensen 

samen, zorgt voor levendigheid in het dorp en versterkt de sociale cohesie. Dat mag niet zomaar 

verloren gaan. 

Ik vertrouw erop dat u deze zorgen serieus neemt en hoop op een besluit waarin de kracht van cultuur 

en gemeenschap wordt erkend. 

Dank u wel.  

 


